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خبری

مدیرکل حفاظت محیط زیست سیستان و بلوچستان گفت: 
طبق برنامه ریزی ها و پیش بینی های انجام شده در برنامه 
احیای تالاب بین المللی هامون، چهارمین مرحله حقابه از 

محل چاه نیمه های سیستان وارد این تالاب شد.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از روابط عمومی اداره کل 
وحید  بلوچستان  و  سیستان  زیست  محیط  حفاظت 
تالاب  جامع  مدیریت  سند  طبق  اظهارداشت:  پورمردان 
هامون و برنامه احیای این تالاب بین المللی و بر اساس 
نیازسنجی های انجام شده حقابه چهارم وارد تالاب هامون 

شد.
تالاب  بستر  در  گیاهی  پوشش  از  حفاظت  گفت:  وی 
و  حساس  مناطق  در  آب  حفظ  هامون،  بین المللی 
کانون های گرد و غبار و کاهش اثرات تبخیر ناشی از تابش 
شدید آفتاب و بادهای ۱۲۰ روزه دشت سیستان از عمده 
دلایل برنامه ریزی حقابه تالاب در بازه های زمانی مشخص 

است.
بلوچستان  و  مدیرکل حفاظت محیط زیست سیستان 
افزود: احیای تالاب هامون در یک برنامه بلند مدت و در 
طی پروژه های متعدد و متنوعی از لایروبی و حفر کانال تا 

قرُق و حقآبه و نهال کاری در حال انجام است.
اولین  این  ابتدای خشکسالی تاکنون  از  بیان کرد:  وی 
تابستانی است که تالاب هامون در فصل گرما کاملا خشک 

نشد و حیاتش ادامه دارد.
تالاب یا دریاچه بین المللی هامون سومین دریاچه بزرگ 
ایران پس از دریاچه های خزر و ارومیه و هفتمین تالاب 

بین المللی جهان و یکی از ذخیره گاه های زیست کره در ایران 
واقع در شمال استان سیستان و بلوچستان است.

این تالاب از سه دریاچه کوچک به نام های هامون پوزک، 
هامون سابوری )صابری( و هامون هیرمند تشکیل شده  که 
در زمان فراوانی آب به هم می پیوندند و دریاچه مشترک 

هامون بین افغانستان و ایران را تشکیل می دهند.
رودخانه هیرمند شریان اصلی ورود آب به هامون است 
و رودخانه های خاش رود، فراه رود، هاروت رود، شوررود، 

حسین آباد و نهبندان نیز به تالاب هامون می ریزند.
وسعت تالاب هامون در زمان پرآبی ۵۶۶۰ کیلومتر مربع 

است.
حیات دریاچه هامون وابسته به رودخانه هیرمند است و 
این وابستگی باعث شده تا هرگونه نوسانات در میزان آب 

آن، مشکلاتی را برای کل سیستم به وجود آورد.
تالاب هامون در چهارمین کنگره جهانی ذخیره گاه های 
زیست کره که روزهای پایانی سال ۹۴ در لیما پایتخت 
پرو برگزار شد از سوی سازمان یونسکو به عنوان ذخیره گاه 
زیست کره ثبت شد که بدین ترتیب تعداد ذخیره گاه های 

زیست کره در ایران به ۱۲ مورد افزایش یافته است.
خشکسالی و قطع آب رودخانه هیرمند در ۱۹ سال گذشته 
نابودی  و  هامون  المللی  بین  تالاب  خشکیدن  سبب 
زیستگاه انواع پرندگان و حیوانات وحشی شد و ساکنان 

اطراف هامون را با مشکلات متعددی رو به رو کرد.
تلاش دستگاه های دست اندرکار و جاری شدن سیلاب 
های مقطعی و دشتمال از افغانستان منبجر به آبگیری 

بخش هایی از این تالاب شده است و از طرفی براساس 
برنامه ریزی انجام شده سالانه ۶۰ میلیون مترمکعب آب 
از ذخیره گاه طبیعی چاه نیمه برای این تالاب درنظر گرفته 
شده که در سه مقطع هر مقطع ۲۰ میلیون مترمکعب 
رهاسازی می شود که رهاسازی آن در این مرحله از اول 

شهریور آغاز خواهد شد.

خبر اول

چهارمین مرحله از حقابه وارد تالاب بین المللی هامون شد اشتباهات یک مدیرعامل
 کم تجربه

اشتباهات »احمد سعادتمند« 
زیاد شده و هوادار کم تحمل 

استقلال دیگر صبر ندارد.
وقتی  گذشته  اسفندماه 
مدیرعامل استقلال با آزمون 
کرد،  کار  به  شروع  خطا  و 
همه خوشبین بودند که پس 
از مدیران پوپولیست و عوام 
فریب، استقلال قرار است توسط یک آدم کم حاشیه مدیریت 
شود. اما زمان و عملکرد مدیر جدید کم کم هواداران استقلال 

را هم دچار تردید کرد.
1. انتصاب های بی ربط

2. اعتماد به آدم های شیاد
3. عدم اقدام به موقع برای رفع اثر شکایت »بویان نایدنوف« 

و »وینفرد شفر«
آ  »آندره  پروژه  روی  اندازه  از  بیش  گذاری  سرمایه   .4

استراماچونی« و ایجاد امید واهی در دل هواداران
5. جنگ لفظی با سرمربی در آستانه فینال جام حذفی

6. عقد قرارداد با بازیکنانی که هنوز قراردادشان تمام نشده، 
بدون مذاکره با باشگاهشان

7. بی نظمی در قراردادهای اسپانسری
8. اشتباه در تنظیم فهرست و بازیکنان و از دست دادن 

»داریوش شجاعیان«
9. و نهایتا تلاش برای خارج کردن 100 هزار دلار نقد از کشور 
این ها از جمله اقداماتی است که از چشم هوادار دور نمی 
ماند و کم کم او را از مدیر باشگاه ناامید می کند. البته چوب 
خط احمد سعادتمند هنوز در استقلال پر نشده. به ویژه که 
هیچ جایگزین مناسبی هم در این دم و دستگاه وزارت ورزش 
برای ریاست استقلال پیدا نمی شود. اما مدیرعامل استقلال 
باید مراقب باشد. او مشاوران خوبی هم ندارد وگرنه این همه 
گاف در شش ماه عجیب است! اشتباهاتی که می تواند عمر 

صدارت یک مدیر را به زیر یک سال تقلیل دهد.

تدوین استانداردهای تمرینات 
ورزشی برای سالمندان

استانداردهای فعالیت بدنی و بسته آموزشی - تمرینی برای 
زنان و مردان سالمند ایرانی در پژوهشگاه تربیت بدنی و علوم 

ورزشی تدوین شد.
عمومی  روابط  از  نقل  به  هوادار«  »دنیای  گزارش  به 
پژوهشگاه تربیت بدنی و علوم ورزشی، طرح پژوهشی »تهیه 
استانداردهای فعالیت بدنی و بسته های آموزشی ـ تمرینی 
برای زنان و مردان سالمند ایرانی« توسط دکتر محمد فرامرزی 

استادیار دانشگاه شهرکرد انجام شده است..
این مطالعه با هدف تهیه استانداردها و بسته های آموزشی 
تمرینی سالمندان زن و مرد ایرانی انجام گرفته است. با توجه 
به افزایش جمعیت سالمندان در جهان و ایران، پیش بینی 
شده است تا سال ۱۴۱۰ حدود ۲۵ تا ۳۰ درصد جمعیت ایران 

را سالمندان تشکیل دهند.
)مانند  زیاد  فرایندی پیچیده شامل متغیرهای  سالمندی 
ژنتیکی، عوامل سبک زندگی، بیماری های مزمن( است که با 
یکدیگر در تعامل هستند و نحوه سالمند شدن افراد را تحت 
تاثیر قرار می دهد. شواهد پژوهشی معتبر به طور قوی از 
ارتباط بین افزایش سطح فعالیت بدنی و شرکت در فعالیت 
های ورزشی و بهبود سلامت در افراد سالمند حمایت می 
نماید. شرکت در فعالیت بدنی منظم )هر دوی فعالیت های 
ورزشی هوازی و قدرتی( پیامدهای مطلوب زیادی ایجاد می 

کند که در سالمندی سالم نقش دارد.

سرمقاله

کوتاه

»دنیای هوادار« یاد و خاطره شهدا به ویژه 
شهید تیمور شجاعی  را گرامی می دارد

شمار بهبودیافتگان کرونا به 376 هزار و 531 تن رسید

پزشکی  آموزش  و  درمان  بهداشت،  وزارت  سخنگوی 
گفت: با فوت ۱۹۰ بیمار دیگر مبتلا به کرونا در ۲۴ 
ساعت گذشته، شمار جانباختگان بیماری کووید۱۹ در 
کشور به ۲۵ هزار و ۷۷۹ نفر رسید، ۲۶ استان کشور 
در وضعیت قرمز هستند و تاکنون 376 هزار و 531 
نفر از بیماران، بهبود یافته و از بیمارستان ها ترخیص 

شده اند.
آمار  آخرین  درباره  گذشته  روز  لاری  سادات  سیما 
موارد  و  کشور  در  کرونا  ویروس  به  قطعی  مبتلایان 
فوت ناشی از این ویروس افزود: تا دیروز و بر اساس 
بیمار  و ۵۱۲  هزار  تشخیصی، سه  قطعی  معیارهای 
جدید مبتلا به کووید۱۹ در کشور شناسایی شد و هزار و 

۵۱۴ نفر بستری شدند. با این حساب، مجموع بیماران 
کووید۱۹ در کشور به ۴۴۹ هزار و ۹۶۰ نفر رسید.

سخنگوی وزارت بهداشت گفت: خوشبختانه تاکنون 
از  یا  یافته  بهبود  بیماران،  از  نفر   ۵۳۱ و  هزار   ۳۷۶
نفر   ۴۰۶۸ همچنین  شده اند.  ترخیص  بیمارستان ها 
این  به کووید۱۹ در وضعیت شدید  بیماران مبتلا  از 
بیماری تحت مراقبت قرار دارند و تاکنون سه میلیون و 
۹۵۹ هزار و ۷۸۳ آزمایش تشخیص کووید۱۹ در کشور 

انجام شده است.
لاری افزود: استان های تهران، اصفهان، قم، آذربایجان 
لرستان،  قزوین،  سمنان،  جنوبی،  خراسان  شرقی، 
بویراحمد،  و  کهگیلویه  کرمانشاه،  خوزستان،  اردبیل، 
گیلان، بوشهر، زنجان، ایلام، خراسان رضوی، مازندران، 
چهارمحال و بختیاری، البرز، آذربایجان غربی، مرکزی، 
کرمان، خراسان شمالی، همدان و یزد در وضعیت قرمز 
و  فارس  کردستان، هرمزگان،  استان های  دارند.  قرار 

گلستان نیز در وضعیت هشدار قرار دارند.
۷۰ درصد موارد مرگ کرونا سالمند هستند

برنامه  است.  سالمندی  هفته  آغاز  امروز  گفت:  وی 
های هفته سالمندی از امروز تا ۱۳ مهر با شعار »کرونا 
فرصتی برای تغییر نگاه به سالمندان« در کشور برگزار 
می شود. هم اکنون ۹.۱۳ درصد جمعیت کشور سالمند 
بالای ۶۰ سال است. سالمندان آسیب پذیرترین گروه 
در برابر بیماری کووید۱۹ هستند به طوری که از زمان 
شروع اپیدمی کرونا در کشور ۵۰ درصد مبتلایان به 
بیماری کووید۱۹ و ۷۰ درصد موارد مرگ این بیماری از 

بین سالمندان بوده است.
خطر  به  توجه  با  افزود:  بهداشت  وزارت  سخنگوی 
بیماری کووید۱۹ برای سالمندان ضرورت دارد ضمن 
پرهیز از ایجاد اضطراب و نگرانی برای آنان، هوشیاری 
و دقت نظر بیشتری برای پیشگیری از ابتلا به این 
بیماری برای سالمندان انجام شود. برای این کار باید 

ضمن آموزش اصول بهداشتی پیشگیری از کرونا به 
سالمندان،خانواده و اطرافیان سالمندان نیز از ارتباط 
نزدیک با آنان از جمله در آغوش گرفتن و روبوسی با 
آنان پرهیز کنند و خرید روزانه مایحتاج منزل به فردی 
غیر از سالمندان بسپارند و تا جای ممکن از از غذاهای 

پخته برای سالمندان استفاده شود.
لاری ادامه داد: خانواده ها باید دقت کنند تا سالمندان 
قبل از مصرف غذا و دارو حتما دست های خود را به 
با  یا  با آب و صابون بشویند  ثانیه  مدت حداقل ۲۰ 
محلول های حاوی الکل ضدعفونی کنند. در صورتی 
که افراد خانواده سرفه، عطسه یا علایم بیماری دارند از 
نزدیک شدن به سالمندان خودداری، از ماسک استفاده 
کنند و محیط پیرامون و سطوح را ضدعفونی کنند و 
به کودکان نیز بیاموزند تا از در آغوش گرفتن و نزدیک 
شدن به سالمندان پرهیز کنند و همواره فاصله ۱.۵ تا ۲ 

متری از سالمندان حفظ شود.
وی گفت: با توجه به اپیدمی کووید۱۹ باید تا جای 
ممکن از مسافرت سالمندان و حضور آنان در اماکن 
عمومی خودداری شود، از مهمانی دادن و به مهمانی 
رفتن پرهیز شود و تا جای ممکن از وسایل حمل و نقل 
عمومی برای تردد سالمندان استفاده نشود و در صورت 
ضرورت از تماس سالمندان به اشیا داخل وسایل حمل 
و نقل عمومی و دستگیره های این وسایل خودداری 

شود.
سخنگوی وزارت بهداشت افزود: سالمندانی که به یکی 
از بیماری های زمینه ای مانند بیماری های قلبی، 
تنفسی، دیابت یا نقص ایمنی دچار هستند، بیشتر 
در معرض خطر هستند و نباید از خانه خارج شوند 
و مطلقا نباید در اماکن پر ازدحام حضور پیدا کنند، 
امیدواریم با رعایت اصول بهداشتی و مسئولیت پذیری 
همه ایرانیان، شاهد توقف روند صعودی موارد ابتلا به 

کرونا و بیماری کووید۱۹ در کشور باشیم.

کرونا در ایران

محمد حیرانی

 دبیر تحریریه
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۶۸۵ کارجو در سامانه اشتغال مهارت محور ثبت نام کردند
»تقی غیاثی تبار« -مدیرکل آموزش فنی و حرفه ای البرز- از ثبت نام ۶۸۵ کارجو در سامانه اشتغال مهارت محور این 
استان خبر داد و گفت: از این تعداد ۳۲۸ کارجو متقاضی اشتغال استخدام محور، ۳۰۲ کارجو متقاضی اشتغال از طریق 

خوداشتغالی و ۵۵ کارجو متقاضی اشتغال از طریق کارآفرینی هستند.

اجتماعی

»البرز« چه خبر؟ دیدگاه

»دنیای هوادار« از تلاش های »پدرخوانده« برای تکمیل پازل انتخابات 
آینده  هیات فوتبال گزارش می دهد؛

»اشتهارد«؛ حیاط خلوت هیات 
فوتبال استان البرز

۱۷۷ کودک کار و خیابانی ساماندهی شدند

روز گذشته در البرز؛

۱۰ بیمار کرونایی جان باختند

»رئیس شورای شهر کرج« تاکید کرد:

لزوم تجهیز آتش نشانی کرج مطابق استاندارد جهانی 

مدیرکل بهزیستی استان البرز اعلام کرد که ۱۷۷ کودک کار و خیابانی 
طی سال جاری در این استان شناسایی ، جمع آوری و ساماندهی شدند.

اسدالله حیدری روز گذشته با اعلام این خبر افزود: از مجموع این افراد، 
۳۶.۷۲ درصد کودکان ایرانی و ۶۳.۲۸ درصد کودکان غیر ایرانی بودند که 

جمع آوری شدند.
وی ادامه داد: ۸۰.۷۹ درصد کودکان خدمت گیرنده از مراکز کودکان خیابانی 

تحت نظارت اداره کل بهزیستی کودکان پسر و مابقی دختر هستند.
حیدری گفت: ۴۶.۳۳ درصد در گروه سنی۶ تا ۱۱ سال، ۲۸.۲۵ درصد بین 
۱۲ تا ۱۴ سال،  ۲۱.۴۷ درصد  بین ۱۵ تا ۱۸ سال سن  و ۳.۹۵ درصد در 

گروه سنی زیر ۶ سال قرار دارند.
وی اضافه کرد: رابطه معکوس سن و میزان حضور کودکان در خیابان، 
مراجعین به مراکز سازمان بهزیستی ممکن است نشانگر این مطلب باشد 
که کودکان با افزایش سن وارد کارگاه های زیر زمینی یا سایر مشاغلی می 
شوند که کمتر در معرض دید بوده و امکان شناسایی آنها توسط مراکز فعال 

در این زمینه کاهش می یابد.
حیدری یادآورشد: با توجه به فراوانی زیاد کودکان خیابانی در سنین 
دبستان، می توان گفت اساسی ترین نکته، تمرکز بر موضوع پیشگیری 
از بروز این پدیده در سن دبستان است، بنابراین فرهنگسازی در سطح 
جامعه و جهت دهی حمایت های مردمی از پرداخت به افراد به پرداخت به 
موسسات و نهادها، شفاف سازی جهت جلب حمایت های مردمی. ارائه 
آموزش های لازم به اولیاء و تاکید بر اجباری بودن تحصیل کودکان می 

تواند زمینه های مورد نیاز جهت منع کار کودکان را فراهم کند.
وی گفت: بررسی وضعیت تحصیلی کودکان نشان می دهد ۴۴.۷ درصد 

) تحصیلات درمقطع دبستان ( ۳۶.۷۲ درصد )ترک تحصیل کرده(، ۹.۰۴ 
درصد )کودکان دوران راهنمایی(، ۵.۶۵ درصد )مقطع متوسطه( و ۴.۵۲ 

درصد زیر سن مدرسه هستند.
مدیرکل بهزیستی استان البرز اظهار داشت: این کودکان به دلیل کار در 
خیابان ، بد سرسرپرستی تحت پوشش این نهاد حمایتی قرار گرفتند 
تعداد پذیرش شده درسالجاری نسبت به مدت مشابه سال قبل ۵۵.۲۶ 
درصد رشد داشته است که علت آن ناشی از شناسایی کودکان کار در سایر 
شهرستانهای استان است که در گذشته صرفا در شهرستان کرج انجام 

می پذیرفت.

سرپرست دانشگاه علوم پزشکی البرز با هشدار در خصوص رعایت 
بیشتر پروتکل های بهداشتی اعلام کرد که طی ۲۴ ساعت گذشته 

۱۰ نفر در این استان بر اثر ابتلا به کرونا جان باختند.
دکتر محمد فتحی روز گذشته اظهار داشت: با مرگ این بیمار شمار 
جان باختگان کرونا از ابتدا تاکنون در البرز به یک هزارو ۱۶۴ نفر 

رسید.
وی بیان داشت: تا دیروز ۹۳ نفر با علائم کرونا در مراکز درمانی 
استان بستری شدند و اکنون در مجموع ۵۶۸ بیمار کرونایی در مراکز 

درمانی البرز تحت مراقبت قرار دارند.
سرپرست دانشگاه علوم پزشکی البرز بیان داشت: مجموع کل موارد 
بستری از ابتدای شیوع کرونا تا به امروز در استان البرز به ۱۷ هزارو 

۹۳۲ نفر رسیده است.
فتحی یادآورشد: خوشبختانه از ابتدای شیوع کرونا تا کنون ۱۶ هزار 

و ۱۸۷ نفر از مراکز درمانی ترخیص شده اند.
استان البرز از هفته گذشته وارد موج سوم کرونا شده و وضعیت 

استان قرمز اعلام شده است.

رئیس شورای اسلامی شهر کرج با اشاره به افزایش جمعیت و تعداد 
بالای حوادث مختلف در این کلانشهرگفت: سازمان آتش نشانی کرج باید 

مطابق با استانداردهای جهانی به امکانات مناسب تجهیز شود.
اکبر سلیم نژاد روز گذشته در آیین گرامیداشت روز جهانی آتش نشانی 
و خدمات ایمنی که با حضور اعضای شورای اسلامی شهر،  شهردارکرج، 
 مسئولان استانی و شهری برگزار شد، اظهار داشت: افزایش ایستگاه ها، 
نیروهای عملیاتی، ماشین آلات و تجهیزات امداد و نجات مطابق با 

استانداردهای ملی و جهانی ضروری است.
وی گفت: البته اکنون وضعیت کمی و کیفی ایستگاه های آتش نشانی 
کرج به نسبت سال های گذشته رشد داشته اما کافی نیست، به ویژه در 
شرایط جدید کلانشهرها که شهرسازی به سمت بلندمرتبه سازی پیش 

رفته، باید امکان هرگونه عملیات امداد و نجات در ارتفاع فراهم شود.
سلیم نژاد در بخش دیگری از سخنانش با اشاره به پاسداشت ایثار 
آتش نشانان،  افزود: توجه به وضعیت معیشتی و شغلی این قشر فداکار 

از دیگر مباحثی است که می بایست در دستور کار قرار گیرد.
رئیس شورای اسلامی شهر کرج بیان داشت: آتش نشانان اسوه شجاعت 
و فداکاری هستند و تقارن آخرین روز از هفته دفاع مقدس و نخستین 

روز از هفته ملی آتش نشانی و خدمات ایمنی پیوندی شایسته است.
وی ادامه داد: پاسداشت حقیقی ایثار آتش نشانان توجه به وضعیت 

معیشتی و شغلی این قشر فداکار است.

سلیم نژاد خاطرنشان کرد: خدمت در حوزه حساس و مهم آتش نشانی 
یک شغل نیست بلکه عشق، شور و سعادتی بزرگ است که برای خدمت 

به مردم فراهم می شود.
وی یاد آور شد: نیروهای عملیاتی و امداد و نجات باید هر لحظه از 
آمادگی کامل جسمانی برخوردار باشند و آخرین آموزش های لازم را 
دریافت کنند، چرا که حادثه در هر زمان و موقعیتی قابل وقوع است 
و گاهی ابعاد آن به حدی گسترده است که تنها با تجهیزات کامل 
و نیروهای زبده و آموزش دیده می توان به نجات جان و مال مردم 

شتافت.
رئیس شورای شهر کرج خواستار تعامل آتش نشانی این کلانشهر با 
وزارت کشور و سازمان همیاری شهرداری های کشور به منظور دریافت 
برای تجهیزات و ماشین آلات تخصصی سبک و  حمایت های ملی  

سنگین شد.
سلیم نژاد توجه به نصب شیرهای آتش نشانی در سطح شهر، فرهنگ سازی 
و پرورش آتش نشانان افتخاری، استفاده بیشتر از امکانات امداد و نجات 
هوایی، کاهش فاصله حضور نیروها در محل حادثه و خطر و همچنین 
رسیدگی به دغدغه ها و مشکلات معیشتی و شغلی آتش نشانان را از 

دغدغه های شورای اسلامی شهر کرج خواند.
در این مراسم تعدادی آتش نشانان کرجی تجلیل شدند و برخی از آتش 

نشانان جدید، نشان های درجه خود را دریافت کردند.

اپیزود اول
پدرخوانده ها همه جای ورزش دنیا هستند. 
پدرخوانده هایی که برای ریز و درشت اتفاقات 
تصمیم می گیرند و همواره تصمیمات آن ها 
توسط دیگران اجرا خواهد شد. در شرایطی که 
این پدرخوانده ها تمایل دارند پشت پرده بمانند 
و کارشان انجام شود تا اینکه در ویترین و در 

نتیجه مظان قرار بگیرند.
پدر خوانده بودن ویژگی هایی می خواهد که 
نگاره قصد شرح ویژگی ها و شرایط  این  در 
پدرخوانده بودن را نداریم، اما باید بدانید هستند 
کسانی که در این استان )البرز( سعی دارند خود 
را پدرخوانده معرفی کنند! آن هم در شرایطی که 
از حداقل لازمه یک پدرخوانده یعنی کاریزمای 

درست و حسابی محروم است.

اپیزود دوم
و  البرز چه نقش  فوتبال  در  اینکه »اشتهارد« 
جایگاهی دارد را به خوانندگان این چند سطر 
می سپاریم اما همه به خوبی می دانند این 
هیات به یک حیاط خلوت برای هیات فوتبال 
استان تبدیل شده است چرا که در بزنگاه های 
تاریخی انتخابات های هیات در استان رئیس 
هیات اشتهارد هم یک رای دارد و باید از قبل در 
پازلی که برای رای حداکثری چیده می شود در 

جایگاه خود قرار گیرد.
موضوع اصلی این بخش جا به جایی رئیس 
هیات فوتبال اشتهار در هفته گذشته است که 
طی اعلام رسمی به پیشنهاد رئیس اداره ورزش 
و جوانان شهرستان اشتهارد و با حکم رئیس 

هیات فوتبال استان البرز صورت گرفته است!
انتصابی که در گذشته نیز بارها صحبت از آن 
شده بود که با توصیه اکید مدیرکل ورزش و 
جوانان پیشین یعنی »امیر غفرانی« این اتفاق 
رخ نداده بود چرا که سفارش نفر جدیدی که در 
نهایت این روزها حکم سرپرستی هیات فوتبال 
اشتهارد را دریافت کرد توسط فردی که خود را 
از زبان  انتخاب شده و  »پدرخوانده« می داند 

رئیس اداره ورزش و جوانان اعلام کرده اند.

اپیزود سوم
پدرخوانده شدن تنها با اینکه در جوانی سابقه 
ورزش والیبال را داشته باشی و به عنوان یک فرد 
رسانه ای ریشی سفید کرده باشی و به واسطه 
نقش آفرینی در تغییر برخی رای ها در انتخابات 
های قبل امروز به رئیس هیات فوتبال نزدیک 
باشی، نمی شود! آقای ریش سفید رسانه ای 
این روزها سعی در چینش کرسی های صاحب 
رای در انتخابات بعد دارد و این روزها که هنوز 
خبری از تنور انتخابات نیست در کمال حوصله 
از فرصت تغییر مدیرکل ورزش و جوانان استان 
سوءاستفاده کرد و حکم سرپرست جدید هیات 
اشتهارد را گرفت تا یک مهره به مهره هایش 

اضافه شود.
جانعلی«  »مجتبی  که  باشد  طبیعی  شاید 
این 15  در  استان چون  مدیرکل جدید ورزش 
روز گذشته هنوز شناخت دقیقی در خصوص 
حواشی پشت پرده استان ندارد، نسبت به این 
جا به جایی واکنشی نداشته باشد اما در آینده 
نزدیک و تکمیل پازل آقایان پدرخوانده نما که 
در قواره پدرخوانده نیستند متوجه عواقب این 
تصمیمات در برخی کرسی ها می شود که چرا 
رئیس اداره شهرستان از آب گل آلود ماهی می 
گیرد و حکم سرپرستی فردی را صادر می کند 
که با شناخت مدیرکل پیشین اجازه صدور آن 

را نداشت.
منتظر هستیم و می بینیم که در روزهایی که 
فوتبال البرز رمقی برایش نمانده و خبری از رونق 
و صفا ندارد شاهد خبرهای دیگری در تکمیل 
قطعات ریز و درشت پازل پدرخوانده ها باشیم 
آن هم در شرایطی که مدیرکل جدید ورزش و 
جوانان استان از آن ها چهره خوش خط و خالی 

را ببیند.

توحید وانشانی
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گوتنبرگ« به چاپ رسيد.

شهریدر چنین روزی!

»دنیای هوادار« گزارش می دهد؛

انتقاد محیط زیست از طرح 
مجلس برای حذف سهم صندوق 
محیط زیست از عوارض آلایندگی

معاون محیط زیست انسانی سازمان حفاظت محیط 
زیست با انتقاد از طرح یک فوریتی اختصاص یک 
شهرداری ها  به  آلایندگی ها  عوارض  درآمد  از  درصد 
ملی  صندوق  به  آن  پرداخت  عدم  و  دهیاری ها  و 
محیط زیست گفت: چنین مسئله ای نشان می دهد 
که موضوعاتی مانند پرداخت حقوق و کمبود بودجه 
شهرداری ها برای نمایندگان مجلس مهمتر از سلامت 

و محیط زیست است.
بودجه  قانون  اساس  بر  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
سال ۹۹ قرار شد که از ابتدای امسال بخشی از عوارض 
آلایندگی که پیش از این به حساب شهرداری ها و 
زیست  محیط  صندوق  به  می شد  واریز  دهیاری ها 
برای رفع آلایندگی صنایع پرداخت شود. درحالی این 
گرفته  قرار  تلفیق  موضوع مورد موافقت کمیسیون 
و بخشی از این عوارض آلایندگی به صندوق محیط 
زیست نیز پرداخته شده بود که روز گذشته نمایندگان 
مجلس شورای اسلامی طرح یک فوریتی اختصاص 
یک درصد از درآمد عوارض آلایندگی ها به شهرداری ها 
و دهیاری ها و عدم پرداخت آن به صندوق محیط 

زیست را تصویب کردند.
مسعود تجریشی ضمن انتقاد از چنین اقدامی اظهار 
شورای  مجلس  نمایندگان  فوریتی  یک  طرح  کرد: 
درآمد  از  درصد  یک  اختصاص  بر  مبنی  اسلامی 
عوارض آلایندگی  به شهرداری ها و دهیاری ها و عدم 
پرداخت آن به صندوق محیط زیست نشان می دهد 
که موضوعاتی مانند پرداخت حقوق و کمبود بودجه 
شهرداری ها برای نمایندگان مجلس مهمتر از سلامت 
مردم است. به جای آنکه به فکر حل مشکل آلایندگی 
صنایع و سلامت مردم باشیم موضوعاتی مانند کمبود 
بودجه شهرداری ها را مطرح می کنیم و آن را در مقابل 

محیط زیست قرار می دهیم.
وی ادامه داد: این موضوع مانند آن است که اکنون 
به جای آنکه به وزارت بهداشت برای کنترل بیماری 
این  را به  کووید ۱۹ کمک کنیم و بودجه های لازم 
دستگاه اختصاص دهیم به فکر پرداخت دستمزدها از 

این بودجه بیفتیم.
معاون محیط زیست انسانی سازمان حفاظت محیط 
عوارض  از  بخشی  پرداخت  اگر  داد:  ادامه  زیست 
آلایندگی به صندوق محیط زیست متوقف شود ما دو 
راه بیشتر نخواهیم داشت؛ یا باید صنایع آلوده کننده 
محیط زیست را تعطیل و کارگران را بیکار کنیم یا 
اجازه دهیم صنایع آلوده به فعالیت خود ادامه دهند و 

سلامت مردم را به خطر اندازند.
می تواند  مسئله  این  اینکه  بر  تاکید  با  تجریشی 
امتحانی برای مجلس باشد، تصریح کرد: درحال حاضر 
فاضلاب تعداد زیادی از صنایع بدون تصفیه شدن 
رها می شود این درحالیست که تعداد زیادی شرکت 
دانش بنیان وجود دارد که می توانند این مشکل را رفع 
و فاضلاب را تبدیل به آب جدید برای صنایع کنند. 
چنانچه این اقدامات با بودجه صندوق محیط زیست و 
عوارض آلایندگی انجام نشود برای کشور فاجعه زیست 

محیطی خواهد بود.
به گفته وی حل مشکلات مالی شهرداری ها از عوارض 
آلایندگی و بودجه صندوق محیط زیست مانند آن 
است که بگوییم برای حل این مشکل شهرداری ها 

اقدام به تراکم فروشی کنند.
معاون محیط زیست انسانی سازمان حفاظت محیط 
زیست ضمن اشاره به اینکه از ابتدای امسال ۳۵ درصد 
زیست  محیط  صندوق  به  صنایع  آلایندگی  عوارض 
اختصاص یافته بود، گفت: ریالی از این پول در سازمان 
حفاظت محیط زیست هزینه نمی شد و ما با استفاده 
از این بودجه به صنایع بزرگ برای رفع آلایندگی با 
مشارکت شرکت های دانش بنیان تسهیلات پرداخت 
نمایندگان  فوریتی  یک  طرح  چنانچه  می کردیم. 
رفع  برای  تسهیلاتی  دیگر  شود  تصویب  مجلس 

آلایندگی صنایع وجود نخواهد داشت.
تجریشی با بیان اینکه حدود ۵۰۰ میلیارد تومان تقاضا 
برای وام رفع آلایندگی داشتیم، تصریح کرد: با پرداخت 
بخشی از عوارض آلایندگی به صندوق محیط زیست، 
علاوه بر رفع آلایندگی فرصت های مناسبی نیز برای 
اشتغال زایی و فعالیت شرکت های دانش بنیان ایجاد 
می شود  که همه این ها می تواند درصورت تصویب 

طرح مجلس از بین برود.
وی در ادامه ضمن اشاره به اقداماتی که برای رفع 
آلایندگی با تسهیلات صندوق محیط زیست انجام 
شده است، اظهار کرد: برای مثال در شهرک صنعتی 
چرم شهر تبریز حدود ۱۳۰ واحد تولید چرم وجود دارد 
که فاضلاب آن ها یکی از معضلات زیست محیطی 
علم  پارک  اکنون  بود.  زیست  در سازمان محیط  ما 
و فناوری کرمانشاه پروژه ای را برای احداث سیستم 
تصفیه خانه فاضلاب در این مکان تعریف کرده است 
تومان  میلیون  بودجه ای حدود ۳۳  با  که می تواند 
را در شهرهای دیگر  این موارد  اجرایی شود. مشابه 

کشور نیز داشتیم.

مدیریت شهریگزارش

»احد رسولی«:

طرح های گردشگری در اراضی چمن با نگاه 
تامین پارکینگ اجرایی شوند

»یساولی« خبر داد؛

احتمال تغییر کرایه برخی خطوط تاکسیرانی 

رئیس کمیسیون شهرسازی، معماری و بافت های فرسوده شورای 
اسلامی شهر کرج گفت ضوابط پارکینگ در اجرای طرح اراضی 
چمن دو برابر طرح تفصیلی در نظر گرفته شده و شبکه معابر و 

پیاده راه عریض دیده شود.
به گزارش »دنیای هوادار«، احد رسولی در چهل و سومین کمیسیون 
شهرسازی، معماری و بافت های فرسوده شورای اسلامی شهر 
کرج که با حضور اعضاء کمیسیون برگزار شد، به خلاصه طرح 
موضعی گردشگری و تفرجگاهی اراضی چمن مهرشهر پرداخت و 
گفت: طرح اراضی چمن در هفدهمین جلسه کمیسیون معماری 
و شهرسازی توسط مهندسین مشاور زیستا ارائه شد لذا به دلیل 
نادیده گرفتن تردد خودروهای عبوری در طرح مطالعاتی اراضی 
چمن و عدم توجه ویژه به مسائل ترافیکی با مخالفت مواجه شد 
و پیشنهاد شد با بکارگیری مشاور حمل و نقل ترافیک در خصوص 
بار ترافیک تحمیل شده به خیابان چمن مدل سازی ترافیکی انجام 
شود تا مانع گره خوردن خودروها در خیابان های واقع در این 

طرح شویم.
عضو شورای اسلامی شهر کرج افزود: پس از بررسی این طرح در 
راستای ارتقای سرزندگی شهری در بافت گردشگری چمن نظام 
دسترسی سواره و پیاده در مطالعات طرح مذکور با رویکرد کاهش 
دسترسی سواره با محوریت پیاده مورد بازبینی و بررسی قرار گرفت 

و پارکینگ مورد نیاز در حاشیه اراضی اقدام شد.
رسولی به ضوابط بینابینی پهنه های حریم و طرح تفصیلی برای 
طرح اشاره و تصریح کرد: طرح موضعی اراضی چمن بررسی شد 
و مقرر شد رینگ کندرو اراضی چمن از بزرگراه جدا شود و اینکه 
خط پروژه جداره گلستان با هماهنگی معاونت عمران در طرح 

بارگذاری شود.
رئیس کمیسیون شهرسازی، معماری و بافت های فرسوده شورای 
اسلامی شهر کرج افزود: همچنین مقرر شد الزامات معماری در 
خصوص دیوارکشی و جداره ها در ضوابط دیده شود و ضوابط و 

امتیازات به صورت پلکانی در تمام همه زمینه ها اعمال شود.

وی به کاربری های فرهنگی و هنری طرح اشاره کرد و گفت: 
کاربری فرهنگی و هنری به صورت تراکم شناور در طرح دیده شود 
و رویکرد فرهنگ و هنر و منافع ذینفعان به طور جداگانه در طرح 

نمایان شود.
رئیس کمیسیون شهرسازی، معماری و بافت های فرسوده شورای 
اسلامی شهر کرج عنوان کرد: در راستای اجرای این طرح به حفظ 
درختان و فضای سبز محدوده توجه ویژه می شود و هیچ نوع 

درختی قطع نمی شود.
رسولی با اشاره به توریستی تفریحی گردشگری بودن این طرح 
عنوان کرد: زمین کنارگذر طرح برای اکو هتل و پارکینگ پیش 
بینی شود تا بتواند به صورت مصوب به شهروندان کرجی و اقماری 

خدمات ارائه کند.

سرپرست سازمان مدیریت حمل و نقل بار و مسافر شهرداری 
کرج خبر داد: توزیع برچسب افزایش کرایه ها در بین تاکسی 
های گردشی توسط گشت های تاکسیرانی در حال انجام است.

گلایه  به  اشاره  با  یساولی  هوادار«، محمد  »دنیای  گزارش  به 
تاکسیداران از پایین بودن کرایه برخی خطوط گفت: کارشناسان 
در حال بررسی زمان انتظار، تعداد خودروها، مسافتی که تاکسی 
ها از مبداء تا مقصد طی می کنند، مبلغی که از مسافران دریافت 
می شود و... هستند تا اگر کرایه خطی نیاز به تغییر داشته باشد، 

اقدامات لازم برای اعمال تغییرات صورت بگیرد.
او ادامه داد: البته تغییر کرایه های تاکسی فرایندی زمان بر 
است و باید در قالب لایحه به شورا ارائه و پس از تایید ابلاغ 
شود بنابراین رانندگان تاکسی نباید انتظار نداشته باشند بعد از 
تایید کارشناسان مبنی بر لزوم افزایش کرایه ها، این تصمیم 

سریعا اجرایی شود.
یساولی همچنین به توزیع برچسب افزایش کرایه تاکسی ها 
بین رانندگان تاکسی اشاره کرد و گفت: کرج بیش از ۱۳ هزار 
تاکسی دارد که حدود ۶هزار و ۲۰۰ مورد از آنها خطی و مابقی 

گردشی هستند.
تاکسی های  برای  افزایش قیمت ها  برچسب  کرد:  اضافه  او 
خطی به دست نمایندگان هر ۹۸ خط فعال کرج رسیده و فرایند 
توزیع  آنها در بین تاکسی های گردشی نیز توسط گشت های 

تاکسیرانی در حال انجام است. تا کنون حدود سه هزار برچسب 
افزایش کرایه بین تاکسی های گردشی توزیع شده است.

سرپرست سازمان مدیریت حمل و نقل بار و مسافر شهرداری کرج 
با بیان اینکه تمام توان خود رابرای حل مشکلات تاکسیداران و 
شهروندان به کار بسته ایم، توضیح داد: منکر مشکلات موجود 
نیستیم ولی تلاش می کنیم با ارتقای زیرساخت ها و ارائه 
خدمات مطلوب، میزان رضایت تاکسیداران و شهروندان را از 

خدمات این سازمان افزایش دهیم.

گردشگری
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»املاک من« در سامانه »تهران من« راه اندازی شدجامعه
»املاک من« تازه ترین خدمتی است که با هدف توسعه سرویس های الکترونیک شهروندی در سامانه 
»تهران من« به شهروندان ارائه می شود و به وسیله این خدمت، کاربران می توانند از میزان عوارض 

نوسازی و پسماند خود و دیگر اطلاعات املاک خود آگاه شوند.

دریچه دیالوگ

»مدیرکل ورزش و جوانان استان اصفهان« در سفر به کاشان:

»کاشان« شهرستانی علمی و توسعه محور است
بیانیه سازمان بسیج ورزشکاران استان اصفهان در 
راستای  حمایت از کار خود جوش و خداپسندانه 

جامعه ورزش و جوانان استان اصفهان

من لم یشکر المنعم من المخلوقین لم یشکر الله عزوجل 
بسم الله الرحمن الرحیم

به مناسبت گرامیداشت هفته دفاع مقدس، هیات روستایی و 
بازی های بومی محلی استان اصفهان، با هدف بالا بردن روحیه 
شاد و پرشور و نشاط اجتماعی و سلامت جامعه به ویژه اهالی 
عزیز مناطق محروم استان با برگزاری برنامه افتتاح و تجهیز ۵۰ 
باب خانه ورزش روستایی به منظور افزایش سرانه ورزشی استان 
اصفهان با حضور تیم چندتن از مسئولان بسیجی مبادرت به یک 

حرکت پسندیده نمود.
سازمان بسیج ورزشکاران استان اصفهان به عنوان یک نهاد انقلابی 
و فرهنگی و با توجه به رسالتی که بر عهده دارد و همچنین 
در حمایت از انجام کارهای انقلابی اداره کل ورزش و جوانان 
استان اصفهان و هیات متولی این امر مراتب تقدیر و تشکر 
خود را در بیانیه ای اعلام کرد: فرمانده سپاه صاحب الزمان )عج( 
ضمن حضور در این مراسم که نشان دهنده اهمیت این اقدام 
خداپسندانه بود، در سخنانی با حمایت از این اقدام تاکید کرد، 
اینگونه حرکت ها در راستای محرومیت زدایی کاری است بسیار 
عالی و با توجه به تعداد ۱۲۰۰ شهید والامقام ورزشکار استان جا 
دارد، جهت شناساندن این چهره های ماندگار اقدام به نامگذاری هر 

کاروان به نام یک شهید ورزشکار شود.
پنجاه دستگاه خودروی این کاروان حامل وسایل و تجهیزات 
ورزشی بود که به نام سردار سرافراز اسلام شهید والامقام سپهبد 

حاج قاسم سلیمانی نامگذاری شده بود و طبق توافق هیات 
روستایی و بازی های بومی محلی و دهیاران عزیز استان مقرر 
گردید که هریک از این خانه های ورزشی به نام یک شهید بزرگوار 

بومی همان محل نامگذاری گردد.
حرکت این کاروان و میعادگاه آن در محل مقدسی به نام گلستان 
شهدای شهر اصفهان و در جوار قبور قریب به ۹ هزار شهید آرمیده 

در این گلستان مصفا انجام گرفت.
برنامه تجهیز ۵۰ باب خانه ورزش روستایی به مناسبت گرامیداشت 
چهلمین سالگرد هفته دفاع مقدس انجام شد که این خود بهانه 

ای بود برای این حرکت خودجوش و خداپسندانه.
در مراسم افتتاحیه از سه خانواده عزیز و گرانقدر شهید بزرگوار نیز 
تجلیل به عمل آمده که در جهت هر چه بهتر برگزاری مراسم و 

متبرک نمودن فضای برنامه حضور پیدا کرده بودند.
به هرحال سازمان بسیج ورزشکاران بر خود لازم دانست تا از این 
اقدام خداپسندانه و خودجوش دستگاه های ورزشی حمایت نماید 
و مراتب تقدیر و تشکر خود را از سیدمحمد طباطبایی مدیرکل 
ورزش و جوانان استان، رئیس هیات روستایی و بازی های بومی 
محلی استان و تمامی دست اندر کاران این برنامه فرهنگی  اعلام 

نماید.
امید است در سایه الطاف الهی شاهد رشد مشارکت حداکثری 
مردم و نهادینه کردن فرمایشات موکد مقام معظم رهبری مبنی بر 

گسترش ورزش در میان خانواده های روستایی باشیم.

مدیرکل ورزش و جوانان استان اصفهان حفظ اراضی با 
کاربری ورزشی شهرستان کاشان را نه تنها حفظ سرمایه 
برای یک شهرستان بلکه آن را حفظ سرمایه های ملی در 

حوزه ورزش دانست.
»سیدمحمد طباطبایی« -مدیرکل ورزش و جوانان استان 
اصفهان- با حضور در فرمانداری شهرستان کاشان در جلسه 
ای که جهت جمع بندی بازدید از پروژه های ورزشی 
شهرستان تشکیل گردید، خطاب به نماینده مدیریت و 
برنامه ریزی استان گفت: شهرستان کاشان، شهرستان 
استراتژیک ورزش استان می باشد و نگاه به اراضی و زیر 
ساخت های این شهرستان می بایست بر اساس ظرفیت 
ها، پتانسیل ها و توان بالای این شهرستان در حوزه 

ورزش همگانی و قهرمانی باشد.
سیدمحمد طباطبایی در این جلسه حفظ اراضی با کاربری 
ورزشی شهرستان کاشان را نه تنها حفظ سرمایه برای یک 
شهرستان بلکه آن را حفظ سرمایه های ملی در حوزه 
ورزش دانست و افزود: نگاه اداره کل ورزش و جوانان 
استان در ورزش شهرستان کاشان، علمی، دقیق و توسعه 

محور است.
مدیرکل ورزش و جوانان استان اصفهان خاطرنشان کرد: 
بخش عظیمی از فعالیت های ورزش همگانی، قهرمانی 
و حرفه ای استان در این شهرستان صورت می پذیرد که 

نشان از ظرفیت های بسیار بالای کاشان در حوزه های 
مختلف ورزش دارد.

 در این نشست رضا زندی نماینده عالیِ حقوقی وزارت 
ورزش و جوانان پیرامون زمین ها و کاربری های ورزشی 
شهرستان کاشان اظهارداشت: با توجه به سرانه جمعیت 
و همچنین رشد مهاجرت به این شهرستان می بایست 
حساسیت دقیقی نسبت به حفظ کاربری های ورزشی 

کاشان داشته باشیم.
زندی افزود با توجه به وجود زمین ۳۰ هکتاری سوارکاری 
شهرستان کاشان، طرح توجیهی و طرح ورزشی برای این 
مجموعه که به صورت پارک ورزشی احداث خواهد شد 

تهیه گردیده است.
وی در ادامه گفت: یکی از رشته های ورزشی که در این 
زمین از دیرباز به انجام فعالیت های ورزشی می پرداخته 
است، رشته سوارکاری می باشد که در طرح فعلی نیز 
جانمایی استانداردی در جهت پیست و مانژ سوارکاری 

دیده شده است.
سلامیان زاده رئیس اداره ورزش و جوانان شهرستان نیز 
در این جلسه از ظرفیت موجود شهرستان گزارشی ارائه 
نمود. با تشکر از همکاری مستمر روابط عمومی اداره 
کل ورزش و جوانان به ویژه سرکار خانم حسینی و آقای 

رضا شهریاری  
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)1/96( یک متر و نود وشش سانتیمتر به راه پله و راهرو سوم دیواریست مشترک بطول ) 4/24 ( چهار متر و بیست و چهار سانتیمتر به آپارتمان مسکونی قطعه ۳ غربا: در دو قسمت اول دیواریست بطول )3/91( سه متر و نود و یک سانتیمتر 

به درز انقطاع مورد تفکیک که ماوراء آن باقیمانده فرعی از ۲۳ اصلی قرار دارد دوم دیواریست بطول )5/82( پنج متر و هشتاد و دو سانتیمتر به درز انقطاع مورد تفکیک که ماوراء آن قطعه ۳۸۰ تفکیکی قرار دارد. 
مشخصات منضمات ملک : پارکینگ قطعه یک به مساحت ۱۲ متر مربع واقع در طبقه همکف به حدود اربعه: شمالا: خط فرضی به محوطه مشاعی است بطول )2/00( دو متر شرقا: خط فرضی به محوطه مشاعی است بطول )6/00( شش متر 
جنوبا: خط فرضی به محوطه مشاعی است بطول ) 2/00 ( دو متر غربا: خط فرضی به محوطه مشاعی است بطول ) 6/00( شش متر ، که پلاک ثبتی فوق به نام امید حتامی فرزند حسین ، مالک شش دانگ عرصه و اعیان موضوع سند مالکیت 
اصلی بشماره چاپی ۹۳۷۴۲۲ سری ج سال ۹۷ با شماره دفتر الکترونیک ۱۳۹۸۲۰۳۳۱۰۱۰۰۰۵۶۲۰ ثبت گردیده است. و مقرر گردید ۲۶ سهم مشاع از ۱۰۰ سهم ششدانگ پلاک فوق که در قبال سند نکاحيه شماره ۱۳۷۶ مورخ 1392/12/08در قبال 
صداقیه خانم صدیقه امیری افضل از طریق مزایده به فروش می رسد. محل وقوع ملک : کرج گرمدره مجاورت جنوبی اتوبان تهران کرج در انتهای بلوار کشاورز خیابان ۱۶ متری ولی عصر توصیف اجمالی ملک : ملک مذکور واحد شمالی طبقه 
اول از یک ساختمان ۷ طبقه مشتمل بر زیر زمین همکف و ۵ طبقه روی آن و هر طبقه ۲ واحد جمعا ۱۰ واحد مسکونی می باشد که بر عرصه ای مجاورت جنوبی حریم اتوبان تهران کرج در انتهای بلوار کشاورز خیابان ۱۶ متری ولی عصر واقع 
شده است و ساختمان دارای نمای سنگ ، کف واحد سرامیک ، کابینت ام دی اف ، دارای دو خواب ، هال ، آشپزخانه ، حمام و سرویس بهداشتی ایرانی و فرنگی با دربهای چوبی و پنجره های یو پی وی سی دارای انشعابات آب و برق و گاز 
می باشد و وسیله گرمایشی آن پکیج و سرمایش آن کولر آبی است و دارای پارکینگ به مساحت ۱۲ متر مربع است و هنگام بازدید تمیز و در حال بهره برداری توسط مستاجر با ودیعه ۵۰ میلیون تومان و ماهیانه 1/5 میلیون تومان بود که ۲۶ 
سهم از ۱۰۰ سهم ششدانگ پلاک مذکور به مبلغ 1/768/000/000ریال ارزیابی شده و پلاک فوق از ساعت ۹ الی ۱۲ سه شنبه 1399/07/22در اداره اجرای ثبت اسناد و املاک استان البرز واقع در آزادگان روبروی اداره تامین اجتماعی اداره کل ثبت 
استان البرز اداره اجرای اسنادرسمی کرج از طریق مزایده به فروش می رسد. مزایده از مبلغ 1/768/000/000ریال در قبال ۲۶ سهم مشاع از ۱۰۰ سهم ششدانگ پلاک مذکور شروع و به بالاترین قیمت پیشنهادی نقدأ فروخته می شود. لازم به ذکر 
است پرداخت بدهی های مربوط به آب، برق، گاز اعم از حق انشعاب و یا حق اشتراک و مصرف در صورتی که مورد مزایده دارای آنها باشد و نیز بدهی های مالیاتی و عوارض شهرداری و غیره تا تاریخ مزایده اعم از اینکه رقم قطعی آن معلوم 
شده یا نشده باشد به عهده برنده مزایده است و نیز در صورت وجود مازاد، وجوه پرداختی بابت هزینه های فوق از محل مازاد به برنده مزایده مسترد خواهد شد و نیم عشر و حق مزایده نقدأ وصول می گردد ضمنا چنانچه روز مزایده تعطیل رسمی 
گردد، مزایده روز اداری بعد از تعطیلی در همان ساعت و مکان مقرر برگزار خواهد شد. شایان ذکر است وفق ماده ۱۳۶ آئین اصلاحی : شرکت در مزایده منوط به به پرداخت ده درصد از مبلغ پایه کارشناسی به حساب سپرده ثبت وحضور خریدار یا 
نماینده قانونی او در جلسه مزایده است برنده مزایده مکلف است مابه التفاوت مبلغ فروش را ظرف مدت پنج روز از تاریخ مزایده به حساب صندوق ثبت تودیع نماید و در صورتی که ظرف مهلت مقرر مانده فروش را به حساب سپرده ثبت واریز 

نکند مبلغ مذکور قابل استرداد نبوده و به حساب خزانه واریز خواهد شد در این صورت عملیات فروش از درجه اعتبار ساقط و مزایده تجدید می گردد ، ضمنا ملک فاقد بیمه می باشد. 99/632/ف
 ایرانی بجندی - رئیس اجرای ثبت کرج - از طرف والحتاریخ انتشار :1399/07/08  

آگهی مزایده اموال غیر منقول پرونده اجرائی کلاسه ۹۸۰۳۵۸۴
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کاسیاس: مشکلی با مورینیو ندارم

ایکر کاسیاس در دو مقطع با دو سرمربی رئال مادرید یعنی ویسنته دلبوسکه و مورینیو مشکل پیدا کرد و به 
همین دلیل برای مدتی نیمکت نشین شد. حالا ایکر کاسیاس که اخیرا از دنیای فوتبال هم خداحافظی کرده، 

مدعی شد با مورینیو مشکلی ندارد و هر دوی آن ها به فکر منافع باشگاه رئال مادرید بوده اند.

وزرشی

یادداشت

از هاشمی نسب تا دانشگر؛

از راه راست زودتر به هدف می رسی پسرجان!
شوخی زشت فوتبال ایران 

در عدالت و برابری!
که  است  جذاب  بسیار 
مسئولان یا مدیران بلند پایه 
دنیای سیاست، از علاقه شان 
به فوتبال و تیم هایی بگویند، 
به استادیوم ها بروند، پا به 
پای هوادادان تیم هایشان را 
تشویق کنند، گاها کُری هم 
برای رقبا بخوانند و هزار و یک 

کار جذاب دیگر که شرحش در این مقال نمی گنجد.
اما نه در فوتبالِ ایران عزیزمان، برای این ادعا، دلایل زیاد است، 

حالا فقط به چند مورد اشاره می کنیم و بعد هم ختم کلام.
وقتی تیم های استقلال و پرسپولیس دولتی هستند و صفر تا 
صد اتفاقات خوب یا بدشان، انتصابات قدرتمند یا ضعیفشان و 
یا هرچه که باید و نباید از زیر نظر یک ارگان دولتی چون وزارت 
ورزش و یک شخص خاص به نام وزیر ورزش می گذرد، وزیر 
و وزارتی که تحت نظر دولت هستند، یعنی این فوتبال شدیدا 
سیاسی است، خود جناب وزیر ورزش که هیچ، هیچکدام از 
قوم و خویشان نزدیک به او هم حقی برای نشان دادن تمایلات 
رنگیشان ندارند، چه برسد به عدد نشان دادن و کری های بسیار 
زشتی که قلب مردم را به درد آورده است، حقی برای این کار 
ندارید، چون برای مردم شائبه پیش می آید، وقتی دو تیم را 
به قول خودشان در شرایط برابر اداره می کنند، نباید تمایلات 
و علایق شخصیشان را دخیل در مدیریتشان کنند، و زمانی که 
مردم، شرایط دو تیم را در مقام قیاس قرار می دهند ناخوداگاه 
همه موارد را به تصمیماتی که علایق شخصی در آن استفاده 

شده، ربط می دهند که به حق هم است.
یا وقتی بزرگترین و مهم ترین اسپانسرهای دو تیم پایتخت، از 
ابرشرکت های مخابراتی، ارتباطی و اپراتور ها هستند، مدیران 
کشوری و تصمیم گیرنده، در این بخش، حقی برای دخیل 
کردن عشق و علاقه شان به یک تیم خاص را برای طرفداری از 
آن را ندارند، زیرا هر دو تیم از همین منبع تغذیه می شوند و 
وقتی شما از تمایلاتتان می گویید و در فصای مجازی آن ها 
را جار می زنید، دیگر عادل نیستید و صلاحیت مدیریت چنین 
موضوعی را ندارید، زیرا بازهم برای مردم شائبه ایجاد کردید و 

عدالت را بر مسند قضاوت رعایت نکردید.
این ها فقط دو مورد عادی از وضعیت حال و حاضر فوتبال 
ایران بود، شاید کمی باورش سخت باشد، اما از این دست موارد 

به امور خارجه هم رسیده است .
صحبتی هم با عزیزان مسئولی که شدیدا درگیر کری خوانی ها 
و حمایت های یک جانبه هستند، داشته باشیم؛ شما به عنوان 
یک شخص حقیقی می توانید از هر تیمی که دلتان می خواهد 
طرفداری کنید و به آن عشق بورزید، اما به عنوان یک شخص 
حقوقی حقی برای استفاده از علایق شخصیتان در سمتی 
که را دارید، را ندارید، زیرا امانت دار مردم هستید استقلال و 
پرسپولیس سرمایه مردم هستند که شما آن ها را مدیریت 
می کنید و فقط حافظ منافع مردم هستید، و هرگونه دخل و 
تصرف در شرایط این دو تیم خیانت به مردم ایران است، حالا 

می خواهد استقلالی باشد یا پرسپولیسی فرقی ندارد.
با وضعیت فعلی، پس از پایان مسئولیتتان، خیلی چیزها باید 
بررسی شود، خدا کند که در آن روز سرافکنده نباشید، البته که 
دیگر کار از ایجاد شائبه گذشته و همه چیز برای فوتبالی ها 

عیان شده است.
خدا کند روزی نرسد که مدیریت شما را با تیمداری هیتلر در 
شالکه، فرانکو در رئال مادرید و میلیشوویچ در ستاره سرخ بلگراد 
مقایسه کنند، شوخی زشتی بود که گفتند فوتبالمان، فوتبال 

عدالت و برابری است...

تلنگر

احمد اسناوندی - معاون اداره کل ورزش کارگران
»محمد دانشگر« مدافعی توانمند در فوتبال ایران است که 
برای پیشرفت زودهنگام به استقلال آمده و اگر قدر خودش 
را بداند توانایی این را دارد که خیلی زود به یک چهره جذاب 
و پر طرفدار و البته کارآمد تبدیل شود. هم در استقلال و 
هم تیم ملی. مدت ها بود بازیکنی با این خصوصیات در 

خط دفاع استقلال جایش خالی بود.
او خود را وقتی بیشتر و بهتر جلوه داد که در جام حذفی 
گل دوم استقلال را با ضربه سر به پرسپولیس زد و حسابی 

در دل هواداران آبی جا خوش کرد.
بازیکنی که توانایی رفت و برگشت از آخرین نقطه دفاعی 
تا پیشانی خط حمله را دارد، شجاع و جسور است، گل می 
زند و موقعیت شناس است و در دفاع یک مدافع محکم 

و پر اراده است.
این خصوصیات و گلی که به پرسپولیس در جام حذفی زد 
او را شبیه مهدی هاشمی نسب کرده و هواداران استقلال 
زودتر از دیگران این توانایی و شباهت را کشف کردند و به 

او لقب هاشمی نسب دوم را داده اند.
خیلی خوب است که بازیکنان امروز از بازیکنان دیروز 
الگوبرداری کنند ولی بیا داشته باشیم که مهدی هاشمی 
نسب اگر قدر خودش را می دانست و بارها اعتراف کرده که 
کاش برخی حاشیه را وارد زندگی و بازی هایم نمی کردم. 
بارها گفته که او الان نه محبوبیت روی سکوهای قرمز را 

دارد و نه روی سکوهای آبی!
گفته که انتقالش به استقلال یک امر احساسی بود چون 

هر بازیکنی که بین دو تیم رفت و برگشت داشته خیلی 
زود از چشم هر دو طرف افتاده. اکنون هاشمی نسب که 
سه گل در سه دربی به استقلال زد و یک اسطوره داشت 
می شد برای پرسپولیسی ها ولی رفت استقلال و یک گل 
هم با پیراهن آبی به پرسپولیس زد نه پرسپولیسی است 

و نه استقلالی!
پس جناب دانشگر که خیلی دوست دارد ادای هاشمی 
نسب را در آورد بد نیست این ها را بداند ضمن اینکه هر 
بازیکن را با ظرفیت و توانایی های خود می شناسند و برای 
مطرح شدن بهتر است دانشگر سرش را به کار خود دارد 
و خوب بازی کند و یقین بداند که خیلی زود محبوب و 

مطرح خواهد شد و می تواند سال ها در خط دفاع استقلال 
و تیم ملی بدرخشد اما نه با حاشیه.

از حاشیه هیچ بازیکنی ره به جایی نبرده ولی از تلاش و 
ممارست و اخلاق و تعصب و وفاداری می شوند کریم 
باقری و مهدی مهدوی کیا و اصغر حاجیلو و شاهین 

بیانی.
ولی همان  بود  برادرش  از شاهین  بهتر  شاهرخ خیلی 
یکسالی که او رفت پرسپولیس و زود برگشت استقلال او را 
از شاهین عقب انداخت. بنابراین خدمت دانشگر عرض می 
کنیم راه رسیدن به جایگاه بازیکنان بزرگ از میدان سلامت 

عبور می کند نه از حاشیه...

پرسپولیس - پاختاکور؛ غیرقابل پیش بینی 

فان خال یکی از بدترین مربیان دنیاست! 

مراسم قرعه کشی مرحله یک چهارم نهایی لیگ قهرمانان 
آسیا برگزار شد که پرسپولیس در این مرحله با پاختاکور 

ازبکستان رقیب شد.
دو تیم عربستانی نیز  به یکدیگر خوردند تا یک رقابت 
داخلی و البته جذاب داشته باشند. از لحظه ای که قرعه 
پرسپولیس با پاختاکور خورد بسیاری از هواداران فوتبال 
ایران افسوس این را می خورند که چرا استقلال قدر 
ندانست و اگر از سد پاختاکور عبور می کرد حالا شاهد 
دربی آسیایی سرخابی ها می بودیم و می توانست اعتبار 

فوتبال ما را بالا ببرد.
از  اشتیاق  با  ایرانی  علاقمندان  و  شناسان  کار  حالا 
اینکه  اول  گویند.  می  پرسپولیس  بزرگ.  هدف  دو 
پرسپولیس برای فتح جام از سد پاختاکور باید عبور کند 

و ثانیا انتقام شکست استقلال را بگیرد.
باز هم تکرار می کنیم. که پاختاکور خطرناک و تیم 
موقعیت طلبی است. این تیم غیرقابل پیش بینی است 
و یک نمایی از فوتبال محکم شوروی سابق را همراه 

خود دارد.
در همین حال محمد مبارک المهندی، کارشناس فوتبال 
قطر درباره بازی پرسپولیس با پاختاکور، گفت: نمی توان 
نتیجه این بازی را پیش بینی کرد. هر دو تیم قوی 
هستند و قدرت بدنی بالایی دارند. عملکرد هر دو تیم در 
این رقابت ها نزدیک بهم بوده و از لحاظ قدرت جسمانی 

هر دو تیم قوی هستند.
وی افزود: به همین خاطر نتیجه بازی پرسپولیس با 
پاختاکور تا زمان سوت پایان بازی قابل پیش بینی 

نیست و باید منتظر باشیم.
دیدار پرسپولیس با پاختاکور ازبکستان روز چهارشنبه )9 
مهر( ساعت ۲۱:۱۵ به وقت تهران )۲۰:۴۵ به وقت دوحه( 

در استادیوم جاسم بن حمد دوحه برگزار می شود.

ستاره سابق منچستریونایتد می گوید لوئیس فان خال 
سرمربی هلندی مشهور که زمانی هدایت یونایتد را بر 

عهده داشته یکی از بدترین مربیان دنیا است.
رافائل مدافع برزیلی سابق منچستریونایتد با انتقاد از 
سرمربی وقت شیاطین سرخ، لوئیس فان خال، می گوید 
این مربی مشهور هلندی یکی از بدترین مربیان دنیا 
است. او فان خال را متهم کرد که در دوران اوجش به او 

فرصت درخشش در یونایتد را نداده است.
اولدترافورد  راهی  پایان فصل 2014-2013  در  فان خال 

شد تا هدایت یونایتد را به عهده بگیرد. او پیشتر سابقه 
هدایت آژاکس، بارسلونا و تیم ملی هلند را در کارنامه 
داشت. فان خال جانشین دیوید مویس شده بود که او 
هم بعد از بازنشستگی سر الکس فرگوسن روی نیمکت 

یونایتد نشسته بود.
رافائل در صحبت های خود گفت:»وقتی گفتند فان خال 
مربی تیم شده خیلی از دوستانم به من زنگ زدند. باورم 
نمی شد چون خیلی ها به من گفته بودند که فان خال از 
برزیلی ها و سبک بازی شان خوشش نمی آید. می گفتند 

اولین کاری که فان خال می کند بیرون گذاشتن او از تیم 
است. البته همین اتفاق هم افتاد. ولی این دومین کار 
فان خال بود. او در روز اول با من اصلاً حرف نزد و بعد 

هم از ترکیب کنارم گذاشت«.
مدافع سابق برزیلی در ادامه گفت:»فان خال در نهایت به 
من گفت امسال بازی نمی کنی، اگر بخواهی بروی می 
توانی. ولی من یک سال ماندم و برای رسیدن به ترکیب 
جنگیدم. یک سال خیلی سختی بود. فان خال یکی از 

بدترین مربیان دنیا بود که تا حالا دیده ام«.

مکث

مهدی صالحی

 نویسنده و خبرنگار

سیدرضا فیض آبادی

 نویسنده و روزنامه نگار
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مجوز برگزاری لیگ برتر تنیس روی میز صادر شدورزشی
مجوز برگزاری مسابقات لیگ برتر تنیس روی میز با تلاش و پیگیری مسئولان فدراسیون این رشته از 

سوی ستاد ملی مقابله با کرونا صادر شد.

»مینا بارانی« تاکید کرد:

بی حاصلی برگزاری متمرکز 
لیگ برتر 

 
سرمربی ملی حفاری اهواز گفت: برگزاری مسابقات لیگ برتر 
به صورت متمرکز کمکی به رشد فوتسال زنان نمی کند و 

کیفیت بازی ها هم پایین می آید.
کرد:  عنوان  این مسئله  اعلام  با  روز گذشته  بارانی  مینا 
فدراسیون فوتبال هنوز برنامه ای در خصوص شیوه برگزاری 
لیگ برتر و زمان دقیق آن اعلام نکرده است. اما جسته و 
گریخته شنیده ایم که این مسابقات از آذر ماه شروع می شود.

وی ادامه داد: باشگاه در نظر دارد تا به عنوان سرمربی قراردادم 
را برای لیگ برتر این فصل تمدید کنم. منتهی باید منتظر 
برنامه های فدراسیون فوتبال و سازمان لیگ باشیم تا برنامه 
ریزی لازم را انجام دهیم. در هر صورت باید یاد بگیریم که 

چگونه با بحران کرونا زندگی کنیم.
سرمربی ملی حفاری خاطرنشان کرد: اگر مسابقات لیگ برتر 
به صورت نیمه متمرکز یا متمرکز برگزار شود، این موضوع 
روی کیفیت مسابقات و افزایش آسیب دیدگی بازیکنان و 
توانایی آنان تاثیرگذار است. در واقع این شیوه از برگزاری 
لیگ مانند زمانی است که برای اولین بار مسابقات فوتسال 

به صورت مجتمع برگزار شد.
وی اضافه کرد: کرونا امکان برگزاری مسابقات به صورت رفت 
و برگشت را نمی دهد و ممکن است هر هفته بازیکنان به 
کرونا مبتلا شوند و شرایط برای همه تیم ها دشوار شوند. به 
نظرم برگزاری مسابقات به صورت متمرکز بد نیست و بالاخره 

تجربه ای جدید برای همه خواهد بود.
بارانی یادآور شد: بهتر است که تیم ها به دو گروه تقسیم 
شوند و یک هفته یا ۱۰ روز دور رفت را بازی کنند و دوباره 
سه هفته به همه تیم ها فرصت دهند و دور برگشت را به 
این صورت برگزار کنند. در هر صورت سازمان لیگ باید پیش 
بینی کند که کدام استان، شهرستان و باشگاه شرایط میزبانی 

این مسابقات را دارند.
وی خاطرنشان کرد: اینکه تیم ها در کنار هم باشند مزایا و 
معایب زیادی دارد. از یک طرف بازیکنان در خطر ابتلا به 
کرونا هستند و از طرف دیگر بازی ها زود تمام می شود. در 
هر صورت برگزاری مسابقات به این صورت کمکی به رشد 
فوتسال زنان نمی کند و کیفیت مسابقات هم پایین می آید 

و آسیب دیدگی بازیکنان زیاد می شود.

مستطیل سبز

فوتبال، هرچه قدر که غیرقابل پیش بینی باشد، چندین 
اصول غیرقابل تغییر دارد که برای داشتن تیمی منسجم 

و موفق، باید مو به موی آن را رعایت کرد.
مهم نیست که یک تیم معمولی یا یک تیم حرفه ای و 
بزرگ باشید، داشتن یک بزرگتر در هر تیمی از نان شب 
واحب تر است، داشتن یک بزرگ، کسی که همه از او 
حرف شنیدن داشته باشند و خودش هم به اندازه کافی 

مقتدر و توانا باشد.
با نهایت احترام، بازیکنی در ایران نداریم که خصوصیات 
فوق را داشته باشد، با این اوصاف، تمام بار مسئولیتی 
که گفتیم بر دوش مربی خواهد افتاد. متاسفانه باشگاه 
نام،  به  استقلال چند وقتی است که درگیر، معضلی 
نداشتن »بزرگتر« شده است  . اتفاقی ناگوار برای یکی از 
بزرگترین تیم های قاره کهن، که معضلات و مشکلات 
فراوانی را برای استقلالی ها به وجود آورده است و به 
وفور آسیب رسانده است، اینقدر اوضاع استقلال بحرانی 
شده است که در باشگاهی به این بزرگی، هرکس به خود 
اجازه می دهد که هر رفتاری نشان بدهد و هر حرفی 

بزند و هرکاری دلش می خواهد انجام دهد. بازیکن با 
گستاخی و بی شعوری تمام، هوادار را کتک می زند، 
استوری در اینستاگرام می گذارد و برای هوادار خط و 
نشان می کشد و زمین را به زمان می دوزد، در فرودگاه 
یقه همدیگر را می گیرند و ناسزا نثار یکدیگر می کنند، 
شب قبل از بازی هزار کار غیراخلاقی و ورزشی نباید را 
انجام می دهند و در کل بازی راه می روند، پیشکسوت 
روز  هر  و  خواهند  باشگاه، سهم می  از  پوشالی  های 

مصاحبه های رنگارنگ می کنند و...
امثال شما  برای  اینقدر  استقلال  که  راستی چه شده 
ها،  ناصرحجازی  امثال  تیم  این  در  شد؟  کوچک 
منصورخان پورحیدری بودند، ای وای که حالا استقلال 

بزرگ، ملعبه دست چنین بی صفتانی است.
عجیب  که  شنیدیم  خبری  تاریک،  روزهای  این  در 
موجبات امید و شادی را در دلمان فراهم کرد، »امیرخان 

در راه بازگشت به استقلال«.
بخشی  منتظر چنین خبر مسرت  که  بود  وقتی  چند 
بودیم، استقلال بعد از ژنرال دیگر روی خوش ندید، دیگر 
وجود بزرگتر را حس نکرد و راستش به موفقیت خاصی 
باید به فال نیک  را  هم دست نرسید، آمدن امیرخان 
گرفت، پرافتخارترین مربی ایران با بازگشتش قطعا می 
تواند استقلال را هم به روزهای طلایی و درخشانش 
بازگرداند. یادمان نرفته نظم و انضباط تیم های امیر را، 
یادمان نرفته که سال های سال باید مربی ایرانی بیاید 
و برود که آیا به افتخارات ژنرال در فوتبال ایران برسد یا 
نرسد، استقلال رویایی و محشر ۸۸ و ۹۱ امیر را یادمان 

نرفته است.
بیا و  آمدی جانم به قربانت که به وقت آمدی، حالا 
فرماندهی کن این لشگر شکست خورده آبی را که هرچه 
سایه  از  را  استقلال  و  بیا  آوردند،  سرش  بر  خواستند 
سنگین سهم خواه ها و باجگیرها رها کن، بیا که به یاد 
ناصرخان و منصورخان، دوای درد آبی ها باش و مرحمی 
بر دردهای این چندسال بگذار، بیا که استقلال بیش از 
قبل به بزرگی و اقتدار تو نیاز دارد، ژنرال محبوب آبی ها.

آبی ها

آمدی جانم به قربانت که به وقت آمدی؛ 

ژنرال آبی ها، باز هم به محبوبش خواهد رسید

»سپهر حیدری«:

تیمی که السد را شکست می دهد شایسته قهرمانی است

»مقصودلو« نفر دوم شطرنج جهان را مات کرد

پیشکسوت پرسپولیس معتقد است این تیم پس از برد 
السد، شایستگی قهرمانی در آسیا را دارد.

به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از ایرنا، سپهر حیدری 
درباره پیروزی پرسپولیس مقابل السد قطر در مرحله 
یک هشتم نهایی لیگ قهرمانان آسیا اظهار داشت: 
پرسپولیس پیروزی با ارزشی را کسب کرد. بردن السد کار 
هر تیمی نبود اما یحیی گل محمدی بی ادعا و تیمش 

کاری کردند کارستان.
فعل  خوبی  به  پرسپولیس  بازیکنان  داد:  ادامه  وی 
خواستن را صرف کردند. قبل از مسابقات همه نگران 
عدم هماهنگی تیم بودیم اما بازیکنان جدید به سرعت 
با تیم هماهنگ شدند. مقابل السد هم دیدیم که آقایی، 
پهلوان و امیری در سمت چپ و بشار، نعمتی و آل کثیر 

در سمت راست هارمونی خوبی داشتند.
پیشکسوت پرسپولیس خاطرنشان کرد: در بازی با السد 
خط دفاعی نمره قبولی گرفت، البته باید تاکید کنم که 

پرسپولیس ۱۱ نفره دفاع و ۱۱ نفر حمله می کرد که همین 
باعث شد السد را شکست بدهند. قبلا گفته بودم که با 
تمرکز بالا می توان این تیم قطری را برد و همین اتفاق 
افتاد. دیدید که حتی یک موقعیت هم به السد ندادیم.

قابل  من  برای  بسیار  که  مسئله ای  افزود:  حیدری 
ستایش بود دوندگی بی اندازه بازیکنان بود. نمی دانم 
بازیکنان چندکیلومتر دویدند اما آن قدر خوب بودند 
که هیچ فضای خالی به السد ندادیم. چنین مسئله ای 

شانسی نیست و فقط از یک تیم بزرگ بر می آید.
وی درباره تقابل پرسپولیس و پاختاکور در مرحله یک 
چهارم نهایی لیگ قهرمانان آسیا گفت: پاختاکور در بازی 
با استقلال نشان داد که تیم باکیفیتی است، آن ها 
بسیار دونده هستند و از قدرت بدنی بالایی برخوردار 
هستند، اما به نظرم پرسپولیس توانایی بردن پاختاکور 

را دارد.
پیشکسوت پرسپولیس افزود: السد به نوعی غول آخر 

مسابقات بود که پرسپولیس این تیم را برد. تیمی که 
السد را شکست می دهد شایسته قهرمانی است، اما 
هنوز کار تمام نشده. پرسپولیس شرایط بسیار دشواری 
خواهد داشت اما می شود با تمرکز قهرمان این فصل 

لیگ قهرمانان آسیا شد.

نفر نخست ریتینگ شطرنج ایران در مسابقات آنلاین 
این رشته برابر شطرنج باز سرشناس آمریکایی به پیروزی 

رسید.
لیگ  آنلاین  رقابت های  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
حرفه ای های شطرنج برگزار شد و  »پرهام مقصودلو« 
ملی پوش شطرنج ایران موفق شد مرد شماره ۲ شطرنج 

جهان را شکست دهد. شطرنج باز ملی پوش ایران در 
مسابقه چهارم برابر »فابیانو کاروانا« قرار گرفت و توانست 

این شطرنج باز نامدار را مغلوب کند.
این پیروزی بزرگ برای مقصودلو در حالی رقم خورد که 
وی  مقصودلو در بازی اول مقابل »وسلی سو« با مهره 
سفید به تساوی رضایت داد. او در بازی دوم نیز »جفری 

شیونگ« آمریکایی به تساوی دیگری رسید.
مقصودلو در دور بعد مقابل استاد بزرگ آمریکایی یعنی 
اولین  و  داد  با مهره سفید شکست  را  »دومینگوئز« 
پیروزی را کسب کرد. در دور آخر مقصودلو مقابل مرد 
شماره ۲ شطرنج جهان یعنی فابیانو کاروانا قرار گرفت و 

با مهره سیاه به پیروزی ارزشمندی رسید.

دیدگاه

پایه

محمدرضا ولی زاده

  خبرنگار
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